



We've been together now in this pottery class for several weeks, and I feel you are all doing very well.

现在我们一起在这个陶器班好几周了，而且我感觉你们都做得很好。

I thought you might be interested in hearing about a ceramics workshop that will be held here at the college next month.

我想你们大概对下个月将有一个陶瓷讲习班在大学这里举办感兴趣。

Kate Ferguson, who was recently named by Ceramics Monthly as one of the dozen best potters in the world, will be at the recreation center for an intensive seven-day workshop.

最近被陶瓷月刊称为世界上十二个最好的陶瓷工匠之一的 Kate Ferguson, 将会在娱乐中心开始一个密集的七天的讲习班。

Participants in the workshop will, Kate has assured me, make a lot of pots and be able to work closely with her on refining their techniques and skills.

讲习班的参与者将会, Kate 已经向我保证, 制作很多罐子, 并且能够在她的协助下改善他们的技巧和技能。

There's only room for eighteen potters and advanced pottery students in the workshop, so everyone will get personal attention.

在讲习班中只有十八个陶瓷工匠和高级陶艺学生的位置, 所以每个人都将得到个性化的关注。

It costs \$175, which included all your materials, and a picnic, which is usually attended by all of the participants at the end of the workshop.

讲习班的价格是 175 美元, 其中包含了所有的你们材料, 和一次野餐, 那个通常是由所有的参与者在讲习班结束时参加的。

A \$50 deposit is required ahead of time, with the rest of the tuition due by May 15th.

一笔 50 美元的定金被要求提前支付, 剩余学费到五月十号交齐。

I should mention that this workshop is cosponsored by the Van Howe Chemical Company, which is donating the clay.

我应当提一提这个讲习班是由 Van Howe 化学公司共同主办的, 它捐赠了粘土。

If you want to register for the workshop you should call the recreation center at 5553080.

如果你想登记报名讲习班, 你应该打娱乐中心电话 5553080

You should really consider taking advantage of this opportunity.

你们应该认真考虑一下利用这个机会。